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Notice Regarding the Adjustment of USD
Prime Rate

With the Federal Reserve decrease its federal funds rate by 0.5%, our Bank
announces that with effect from September 20, 2024 (Friday), our USD prime rate
will be decreased by 0.5%, from 8.50% p.a. to 8% p.a.

Please call our Customer Service Hotline at +852 2779 5533 or contact your
relationship manager if you have any queries.

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited
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	关于调整美元最优惠利率的通告
	由于近期美联储下调联邦基金利率0.5厘，自2024年9月20日(星期五)起，本行之美元最优惠利率将由现行的8.50%下调0.5厘至8%。
	如有任何查询，请致电客户服务热线＋852 2779 5533 或与 阁下之客户经理联络。
	中国建设银行(亚洲)股份有限公司
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如有任何查询，请致电客户服务热线＋852 2779 5533 或与 阁下之客户经理联络。



中国建设银行(亚洲)股份有限公司



[image: ]

[bookmark: _Hlk95724989]

Notice Regarding the Adjustment of USD Prime Rate

[bookmark: _Hlk99015678]

[bookmark: _Hlk177648243][bookmark: _GoBack]With the Federal Reserve decrease its federal funds rate by 0.5%, our Bank announces that with effect from September 20, 2024 (Friday), our USD prime rate will be decreased by 0.5%, from 8.50% p.a. to 8% p.a.



Please call our Customer Service Hotline at +852 2779 5533 or contact your relationship manager if you have any queries.



China Construction Bank (Asia) Corporation Limited
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